
Title (en)
Internal gear pump for hydraulic fluids.

Title (de)
Innenzahnradpumpe für Hydraulikflüssigkeit.

Title (fr)
Pompe à engrenages internes pour fluide hydraulique.

Publication
EP 0579981 A1 19940126 (DE)

Application
EP 93110326 A 19930629

Priority
DE 4221326 A 19920629

Abstract (en)
The internal gear pump has for every tooth cell an outlet valve. The teeth of internal wheel (39) and external wheel (40) are designed in such a
manner that the tooth cells arising are very small. In particular, the driving flanks (41) of the teeth in engagement form a gap with a gap width of 20 -
60 mu m. Outside the pitch circle, the gap may widen to a gap width of more than 60 mu m but less than 300 mu m. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Innenzahnradpumpe weist für jede Zahnzelle ein Auslaßventil auf. Die Zähne von Innenrad (39) und Außenrad (40) sind so ausgestaltet, daß
die entstehenden Zahnzellen sehr klein sind. Und zwar die bilden die treibenden Flanken (41) der in Eingriff befindlichen Zähne einen Spalt mit
einer Spaltbreite von 20 - 60 µm. Außerhalb des Wälzkreises darf sich der Spalt auf eine Spaltweite von mehr als 60 µm, jedoch weniger als 300 µm
erweitern. <IMAGE>
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